
2011 G l 14.

Írásbeli kérdés!
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, vidékfejlesztés i
miniszterhez

„A termékdíj emelésről IL ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Vámosi Oszkár, az Országos Hulladékgazdálkodási Ügynökség ügyvezetőjének a Világgazdaságban
2011 . október 10-én megjelent kincstári optimizmussal fűszerezett nyilatkozatával ellentétben tény,
hogy a koordináló szervezetek 2010-ben a nyilatkozatban szerepl ő 10 milliárd forinttal szemben 1 5
milliárd forintot fordítottak a hulladékkezelésre . Ebbő l mintegy 10 milliárd forintot a csomagolásra, a
fennmaradó 5 milliárdot pedig az akkumulátorok, gumi, stb . hulladékkezelésére költöttek el .

Véleményünk szerint az ÁFA emelkedés következtében, nemhogy nem nő duplájára a finanszírozás ,
hanem 25 %-os csökkenést eredményez az új rendszer. Ráadásul mindez úgy történik, hogy közben a
vállalatok a tervezett emeléssel együtt kétszeres költségteherrel néznek szembe, amit id őve l
nyilvánvalóan áthárítanak a termelők, gazdálkodók és gyártók a fogyasztókra .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat, pontosan mekkora összeggel számol a Vidékfejlesztés i
Minisztérium a szelektív hulladékgyűjtés és hasznosítás támogatásával kapcsolatban? Tervez-e a
szaktárca valamilyen intézkedést annak megakadályozására, hogy a termékdíjak drasztikus emelése
áthárításra kerüljön a fogyasztókra?

I .rkezett :

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . október 03 .
Oláh Lajo s

országgyűlési képviselő
MSZP
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